
SPRAWOZDANIE 
WÓJTA GMINY CZERNICA

Z DZIAŁALNOŚCI MIĘDZYSESYJNEJ

15.01.2025 r. – 26.02.2025 r.



Wydano 13 zarządzeń w sprawie:

- wprowadzenia Księgi procedur audytu wewnętrznego w Urzędzie Gminy Czernica oraz jednostkach 

organizacyjnych Gminy Czernica

- zmian w budżecie Gminy Czernica na 2025 rok (x2)

- nieodpłatnego nabycia nieruchomości do zasobów Gminy Czernica

- przyjęcia regulaminu rejestracji społecznych opiekunów kotów wolno żyjących na terenie Gminy Czernica w 

2025 roku

- przyjęcia regulaminu akcji sterylizacji samic gatunku kot europejski w roku 2025, których właściciele zamieszkują 

na terenie Gminy Czernica

- zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Czernica na lata 2025-2045

- powołania komisji konkursowej dla przeprowadzenia konkursu ofert na zlecenie zadań publicznych w 2025 r. 

realizowanych przez organizacje pozarządowe i inne podmioty prowadzące działalność pożytku publicznego



- zawieszenia realizacji obowiązku doręczenia korespondencji na adres do doręczeń elektronicznych

- terminów przeprowadzenia postępowania rekrutacyjnego i postępowania uzupełniającego. w tym terminów 

składania dokumentów, na rok szkolny 2025/2026 do publicznych przedszkoli, oddziałów przedszkolnych w 

publicznych szkołach podstawowych

- regulaminu organizacyjnego Urzędu Gminy Czernica

- uchylenia Zarządzenia w sprawie przeznaczenia do sprzedaży nieruchomości gminnej

- powołania Komisji Mieszkaniowej



PRZETARGI



PRZETARGI





17 styczeń

- Spotkanie z Prezesem MPWiK Wrocław w sprawie budowy nowego rurociągu dostarczającego wodę do gminy 

Czernica. 

- Spotkanie z Natalią Gołąb – Członkiem Zarządu Województwa Dolnośląskiego. Podczas spotkania omówiono 

kluczowe kwestie związane z rozwojem gminy, w tym planowane inwestycje oraz możliwości współpracy 

z Urzędem Marszałkowskim Województwa Dolnośląskiego.

Szczególną uwagę poświęcono bieżącym i nadchodzącym 

konkursom realizowanym przez Departament Obszarów Wiejskich,

które mogą stanowić istotne wsparcie finansowe i przyczynić się 

do dalszego rozwoju gminy.

- W Szkole Podstawowej Nr 26 we Wrocławiu odbyło się spotkanie w zakresie powstania  nowej inwestycji 

oświatowej na terenie gminy Czernica. Tematem spotkanie była budowa i funkcjonowanie Wrocławskiej szkoły 

podstawowej prowadzonej przez  Fundację Ogólnopolski Operator Oświaty , która została wybudowana w 

technologii modułowej.



W spotkaniu udział wzięli: Dariusz Koprowski Zastępca Wójta , Anna Sobolak Poseł na Sejm RP, Wiceprezydent 

Wrocławia Renata Granowska,  Beata Koziarska Skarbnik gminy, Mateusz Kwaśny Przewodniczący Rady Gminy 

Czernica, Grzegorz Rembikowski Wiceprzewodniczący Rady Gminy Czernica wraz Radnymi Rady Gminy Czernica,  

Ilona Czupta Kierownik Referatu Mienia i Transportu Publicznego, Irmina Januś Kierownik Referatu 

Organizacyjnego i Spraw Obywatelskich oraz Jarosław Delewski Dyrektor Departamentu Edukacji – Urzędu 

Miejskiego Wrocławia oraz Mateusz Krajewski Prezes Fundacji Ogólnopolski Operator Oświaty, która na zlecenie 

Wrocławia zarządza wizytowaną placówką. 



19 styczeń

- Odsłonięcie tablicy edukacyjnej pod dębami w Nadolicach Wielkich.

- Udział w koncercie w Kamieńcu Wrocławskim – występował chór "Cantiamo" działający przy Zespole Szkolno-

Przedszkolnym w Czernicy.



20 styczeń 

- Udział w noworocznym spotkaniu z władzami samorządowymi Województwa Dolnośląskiego - Wojewodą 

Dolnośląskim Anną Żabską, Wójtami, Burmistrzami, Prezydentami i Starostami oraz Marszałkiem Województwa. 

Spotkanie było okazją do podsumowania mijającego roku oraz omówienia wyzwań i perspektyw na nadchodzące 

miesiące.



21 styczeń

- Wręczenie nagród laureatom konkursu na „Najpiękniejszą Iluminację Świąteczną 2024/2025”.

Nagrody  wręczyłem laureatom  wspólnie z Martyną Tomsią przewodniczącą KGW Malinowe Dziewczyny 

z Wojnowic współorganizatorem konkursu.



- Spotkanie z przedstawicielami NGO z terenu gminy. Spotkanie 

zorganizowane na mój wniosek oraz Kierownik Gminnego Ośrodka 

Pomocy Społecznej poprowadzone przez  Regionalne Centrum 

Wspierania Inicjatyw Pozarządowych RCWIP. Tematem rozmów 

było diagnoza potrzeb NGO i gminy, określenie celów 

i zaplanowanie wspólnej współpracy w nowej formule pomiędzy 

NGO, a samorządem.

23 styczeń

- Spotkanie z Andrzejem Ćwiekiem Dyrektorem Biura Związku Ślęza-

Oława i Katarzyną Antolec Kierownik Działu Organizacyjnego i 

Wymiaru Związku Ślęza-Oława. Spotkanie to odbyło się na mojej 

zaproszenie  w celu rozwiązania kwestii odbioru przez związek 

odpadów na terenie gminy. Po raz kolejny przedstawiłem władzom 

związku problemy i zaproponowałem  rozwiązania, aby jak najszybciej 

uzgodnić i wdrożyć najlepszy  sposób odbioru odpadów w tym 

tekstyliów od naszych mieszkańców.



- Pokazowy trening w ramach flagowego projektu 

Dolnośląskiego Związku Piłki Nożnej - „Pokazowych treningów 

piłki nożnej w każdej szkole podstawowej Dolnego Śląska”. 

Lekcja odbyła się w Szkole Podstawowej w Chrząstawie 

Wielkiej.

- W Urzędzie Gminy Czernica zorganizowano spotkanie z 

sołtysami kadencji 2024-2029 w sprawach organizacyjnych 

związanych w zakresie współpracy  sołtysów z Wójtem Gminy 

i pracownikami urzędu. Tematami spotkania były m.in.  

decyzje wymiarowe i pobór podatków, remont dróg gminnych 

i infrastruktura drogowa, zimowego utrzymania dróg, koszenie 

terenów zielonych przez ZGK i utrzymania terenów zielonych 

w sołectwach, Funduszu Sołeckiego – wydatkowanie 

i realizacja, komunikacja gminna oraz  sprawy bieżące.



- Udział w Zarządzie Gminnym Związku Ochotniczych Straży Pożarnych RP w Czernicy. Tematem obrad zarządu 

była realizacja budżetu straży na 2025 r., wykonanie budżetu na 2024 r. oraz bieżące sprawy związane 

z funkcjonowaniem naszych Ochotniczych Straży Pożarnych.

24 styczeń

- W związku z przyznaniem przez Gminę Czernica nagród dla sportowców za wybitne osiągnięcia sportowe 

w 2024 roku  spotkaliśmy się z wyróżnionymi i uzdolnionymi sportowcami w Urzędzie  Gminy Czernica.

Wraz z  Mateuszem Kwaśnym Przewodniczący Rady Gminy Czernica wręczyliśmy młodym sportowcom listy 

gratulacyjne i upominki.



Nagrody sportowe Gminy Czernica otrzymali:



- Spotkanie  się w  bibliotece w Kamieńcu Wrocławskim na kolejnej edycji gali „Czytelnika roku” 

organizowanego przez Gminną Bibliotekę Publiczną w Czernicy.

26 styczeń

Finał WOŚP w Kamieńcu Wrocławskim – w tym roku sztab z Kamieńca Wrocławskiego zebrał łącznie 97 015,78 zł. 



28 styczeń

- W Narodowym Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej 

w Warszawie, odbyło się spotkanie ws. projektu pn. „Modernizacja 

stacji uzdatniania wody w miejscowości Nadolice Wielkie, gm. 

Czernica” przygotowanego przez Zakład Gospodarki Komunalnej 

w Czernicy. Przedmiotowy projekt został złożony w styczniu 

ubiegłego roku do programu Fundusze Europejskie 

na Infrastrukturę, Klimat, Środowisko 2021-2027 w ramach działania 

„Woda do spożycia”. W spotkaniu uczestniczył Pan Dariusz 

Koprowski – Zastępca Wójta Gminy Czernica, Pan Paweł Augustyn –

Zastępca Prezesa Zarządu NFOŚiGW, Pan Adam Drzazga – Prezes 

Zakładu Gospodarki Komunalnej w Czernicy oraz Pan Tomasz 

Jankowski – Kierownik Biura Pozyskiwania Środków Zewnętrznych.

- Rozpoczęcie planowanej kompleksowej kontroli gospodarki 

finansowej Gminy Czernica przez Regionalną Izbę Obrachunkową we 

Wrocławiu. 



29 styczeń

- W Zespole Szkolno-Przedszkolny w Czernicy zorganizowano pierwszą debatę oświatową w gminie Czernica, 

przeprowadzoną w ramach pilotażowego projektu Ośrodka Rozwoju Edukacji w Warszawie pn. „Cyfrowy Rozwój 

Oświaty”.

Debatę na temat „Umiejętności cyfrowe uczniów a bezpieczeństwo w sieci” otworzył w moim imieniu Dariusz 

Koprowski Zastępca Wójta Gminy Czernica.

W debacie wzięło udział 45 osób – przedstawiciele: uczniów, nauczycieli, rodziców i dyrektorów wszystkich pięciu 

szkół w gminie, Radni Rady  Gminy Czernica,  Gminnej  Biblioteki Publicznej w Czernicy, Gminnego Ośrodka 

Pomocy Społecznej w Czernicy. 



3 luty

- Odbyło się kolejne spotkanie w sprawie uruchomienia  

w Urzędzie Gminy Czernica zamiejscowego punktu 

Wydziału Komunikacji Starostwa Powiatowego we 

Wrocławiu.

Tematami rozmów były kwestie organizacyjne i techniczne 

oraz wymagania jakim musi sprostać  gmina  aby spełnić 

warunki do funkcjonowania punktu tak ważnego dla 

mieszkańców gminu punku.

4 luty

- W siedzibie Powiatowego Urzędu Pracy we Wrocławiu 

odbyło się spotkanie samorządowców z powiatu 

wrocławskiego z dyrekcją i pracownikami PUP. Gminę 

Czernica reprezentował Zastępca Wójta Dariusz 

Koprowski.



7 luty

- Informacja z Krajowego Biura Wyborczego Delegatura we Wrocławiu o planowanej kontroli wykonania budżetu 

przez dysponentów części budżetowych wykorzystania środków finansowych z przyznanej dotacji celowej na 

zadania zlecone związane z przygotowaniem i przeprowadzeniem wyborów uzupełniających do Rady Gminy 

Czernica, przeprowadzonych w dniu 14 lipca 2024 r. – dokumenty należy przygotować i przekazać do 4 marca br. 

10 luty

- Ruszył program Opieki nad Zwierzętami Bezdomnymi na terenie gminy Czernica.

11 luty

- Otrzymaliśmy od Marszałka Województwa Dolnośląskiego kalkulację środków finansowych na dofinansowanie 

dodatkowych par pociągów w 2025 r. na linii 277  (5 par) i 292 (15 par na 2025r.). Wyliczone przez Marszałka 

kwoty odpowiadają tym zabezpieczony w budżecie Gminy Czernica na 2025 rok.. Co pozwoli utrzymać  

dodatkowe połączenia na liniach kolejowych, z których korzystają nasi mieszkańcy.

12-14 luty

Spotkania wewnętrzne w zakresie przygotowywanych odpowiedzi do Regionalnej Izby Obrachunkowej w związku 

przeprowadzaną kontrolą.  



14 luty

Wrocław wydłużył termin składania ofert w  postępowaniu na obsługę nowych stacji roweru aglomeracyjnego. 

W gminie Czernica powstaną trzy  stacje, z których będą mogli korzystać nasi mieszkańcy. W związku odwołaniem 

złożonym przez oferentów, Wykonawca będzie miał 4 (a nie dwa) miesiące na uruchomienie wypożyczalni 

rowerów. Pierwsze stacje rowerowe w na terenie Gminy Czernica mogą być uruchomione  w lipcu tego roku.



17 luty

W świetlicy wiejskiej w Chrząstawie Wielkiej  odbyły się dyskusja publiczna z mieszkańcami nad wyłożonymi 

planami zagospodarowania przestrzennego dla Chrząstawy Małej i Chrząstawy Wielkiej. W dyskusji udział wzięli 

mieszkańcy obu sołectw, Dyrektor Gospodarki Przestrzennej i Geodezji Anna Szutowicz, Dyrektor  Wydziału 

Komunalnego I Gospodarki Nieruchomościami Ilona Czupta, Sołtysi Paweł Kaczor i Stanisław Pawlik oraz 

projektanci wyłożonych planów – 3P Projekt Paweł Pach i Inwestplan Krzysztof Balcerek



- Na zaproszenie Sołtys Jeszkowic Urszuli Wrońskiej udział Dyrektora Gospodarki Wodnej i Ochrony Środowiska 

Małgorzaty Dąbrowskiej w zebraniu sołeckim wsi Jeszkowice. Tematem spotkania była gospodarka odpadami 

komunalnymi w kontekście zmian dotyczących gospodarowania odpadami tekstylnymi. 

- Na Mój wniosek  Komisarz Wyborczy we Wrocławiu I - Postanowieniem Nr 23/2025 z dnia 17 lutego 2025 r., dokonał 

zmian w podziale Gminy Czernica na stałe obwody głosowania, ustalonym postanowieniem 22/2023 Komisarza 

Wyborczego we Wrocławiu I z dnia 27 kwietnia 2023 r. w sprawie podziału Gminy Czernica na stałe obwody 

głosowania, ustalenia ich numerów, granic oraz siedzib obwodowych komisji wyborczych:

1) dzieli się stały obwód głosowania nr 1 poprzez wyłączenie z jego granic miejscowości Jeszkowice,

2) tworzy się stały obwód głosowania nr 9, z granicami obwodu głosowania: wieś Jeszkowice oraz siedzibą Obwodowej 

Komisji Wyborczej w: świetlicy wiejskiej w Jeszkowicach ul. Główna  23, 55 – 003 Jeszkowice.

18 luty

- Spotkanie z Ogólnopolskim Operatorem Oświaty w sprawie możliwości budowy szkoły podstawowej modułowej 

w Dobrzykowicach. Fundacja jest zainteresowana budową i prowadzeniem publicznej szkoły podstawowej, która w 

znaczącym stopniu przyczyniłaby się do zapewnienia miejsc edukacji dla dzieci z terenu gminy. Podczas spotkania 

przedstawiono  potencjalną dodatkową lokalizację przedszkoli publicznych 

w miejscowości Czernica  i Jeszkowice.



19 luty

- Udział w spotkaniu on–line, zorganizowanym przez Stowarzyszenie Aglomeracja Wrocławska  

podsumowującym Kompleksowe Badanie, którego celem było poznanie potrzeb transportowych mieszkańców 

oraz dopasowania do nich transportu zbiorowego i infrastruktury. Badania zostały przeprowadzone we 

Wrocławiu oraz w  9 gminach ościennych w tym, w gminie Czernica. W spotkaniu wzięła udział Dyrektor 

Wydziału Komunalnego i Gospodarki Nieruchomościami Ilona Czupta. 

- Spotkanie z mieszkańcami sołectwa Kamieniec Wrocławski, zainicjowane przez Radnych z Kamieńca 

Wrocławskiego. Zebranie poświęcone było poprawie bezpieczeństwa ruchu w Kamieńcu Wrocławskim, 

zwłaszcza na ul. Polnej, Cichy Kącik oraz Spółdzielczej. W spotkaniu z mieszkańcami wzięli udział Zastępca 

Wójta Dariusz Koprowski, Beata Kaczka-Folaron – Dyrektor Wydziału   Infrastruktury Drogowej i Budownictwa, 

wraz z Zastępcą Robertem Makiełą oraz Ilona Czupta – Dyrektor Wydziału Komunalnego i Gospodarki 

Nieruchomościami.



20 luty

- W Starostwie Powiatowym we Wrocławiu odbyło się 

spotkanie wójtów i burmistrzów  z terenu powiatu 

wrocławskiego. Tym razem włodarze powiatu i gmin 

dyskutowali na temat cyberprzestępczości i zagrożeń 

z tym związanych oraz rolą i wyzwaniami jakie stoją przed 

jednostkami samorządu terytorialnego w obronie 

cywilnej. Dodatkowo poruszono temat kierunków 

rozwoju wsparcia psychologiczno-terapeutycznego dla 

dzieci, uczniów i rodzin.

- Spotkałem się z przedstawicielami zarządu LZS Czerni 

Chrząstawa oraz sołtysami Pawłem Kaczorem 

i Stanisławem Pawlikiem. Rozmowy były poświęcone 

planom zagospodarowania otoczenia boiska sportowego 

w Chrząstawie Małej, w szczególności rozbudowie 

infrastruktury sportowej w tej lokalizacji i możliwościom 

budowy dodatkowej, ogólnodostępnej bazy treningowej 

dla dzieci i młodzieży



- Spotkanie wewnętrzne w zakresie przygotowywanej odpowiedzi do 

Regionalnej Izby Obrachunkowej w związku przeprowadzaną kontrolą.

21 luty

- W Jelczu-Laskowicach wraz ze swoim zastępcą Dariuszem Koprowskim 

spotkałem się z Burmistrzem Jelcza-Laskowic Piotrem Stajszczykiem

i jego zastępcą Michałem Wolskim w celu omówienia współpracy w 

zakresie rozwoju infrastruktury drogowej i komunikacji publicznej. 

Rozmawialiśmy także o dobrych praktykach uruchamiania Punktów 

Zamiejscowych Wydziału Komunikacji we współpracy z samorządami 

powiatowymi. Przypomnijmy, że taki Punkt już wkrótce powstanie w 

Czernicy, dzięki czemu mieszkańcy będą mogli załatwiać sprawy 

związane z rejestracją pojazdów, a także inne formalności, bliżej miejsca 

zamieszkania.

- Złożono wniosek o dofinansowanie do: programu Odnowa 

Dolnośląskiej Wsi 2025  pn. „Remont dachu świetlicy wiejskiej 

w Jeszkowicach w gminie Czernica”



- Złożono wniosek o dofinansowanie do: programu Odnowa Dolnośląskiej Wsi 2025  pn. „Montaż instalacji 

wentylacji mechanicznej w świetlicy wiejskiej  w Gajkowie w gminie Czernica.”

- Tego dnia w godzinach przedpołudniowych doszło do incydentu związanego z częściowym podtopieniem 

holownika na zalewie w Czernicy. Niezwłocznie udałem się na miejsce  w celu rozpoznania sytuacji i oceny 

ewentualnego zagrożenia dla środowiska.

Na miejscu działały do godziny wieczornych zastępy straży z JRG Nr 2, JRG Nr 3 (pluton chemiczny) oraz OSP 

Kamieniec Wrocławski. Rozlewisko substancji jest ograniczone przez lód. Służby podjęły działania zmierzające do 

wyeliminowania zagrożenia dla środowiska.



- W tym dniu u notariusza w Jelczu-Laskowicach podpisałem dwie umowy nabycia nieruchomości: od osoby 

prywatnej za symboliczne 1 zł, działka przeznaczona na poszerzenie drogi publicznej ul. Działkowej w Kamieńcu 

Wrocławskim, oraz nieodpłatne nabycie nieruchomości od Powiatu Wrocławskiego - działki wchodzącej w skład 

pasa drogowego ulicy Usługowej w Dobrzykowicach.

- W związku z napływającymi do Urzędu Gminy Czernica informacjami o potrzebie wydłużenia terminu składania 

oświadczeń nt. liczby mieszkańców stale korzystających z przyszłej sieci kanalizacyjnej przez mieszkańców 

Chrząstawy Mały ulic:  Stawowej. Leśnej, Polnej (odcinek od Leśnej do Polnej), Oziewicza, Świerkowej, 

Brzozowej, Sosnowej, Kasztanowej przy skrzyżowaniu z Sosnową, Malinowej do posesji 22, Jagodowej, 

Poziomkowej, Motylkowej, Miodowej, Grzybowej, Rajskiej, Pogodnej (cała), Pięknej, Gajowej od Malinowej do 

Stawowej – wydłużono się termin składania oświadczeń do dnia 5 marca br. (środa).

22 luty

- Wizja lokalna na zalewie w Czernicy w związku z podtopieniem holownika. 



- W Zespole Szkolno-Przedszkolnym w Dobrzykowicach odbyła się konferencja „Rodzicielska MOC - Razem dla 

zdrowia psychicznego dzieci”. Było to wyjątkowe wydarzenie, podczas którego poruszono ważne aspekty dotyczące 

wychowania dzieci, m.in. przeciwdziałanie kryzysom, budowanie poczucia bliskości i zaufania, rozpoznawanie 

niepokojących objawów oraz nawigowanie w świecie postępującej cyfryzacji.

- Radna Agnieszka Tarnowska została wybrana do Zarządu Dolnośląskiego Związku Piłki Nożnej. Gratuluję tego 

zaszczytnego wyróżnienia.

- Uczestniczyłem w szkoleniu z pierwszej pomocy zreorganizowanym w świetlicy wiejskiej w Wojnowicach przez KGW 

Malinowe Dziewczyny oraz OSP Nadolice Wielkie.



- W Zespole Szkolno-Przedszkolnym w Dobrzykowicach odbyła się konferencja „Rodzicielska MOC - Razem dla 

zdrowia psychicznego dzieci”. Było to wyjątkowe wydarzenie, podczas którego poruszono ważne aspekty dotyczące 

wychowania dzieci, m.in. przeciwdziałanie kryzysom, budowanie poczucia bliskości i zaufania, rozpoznawanie 

niepokojących objawów oraz nawigowanie w świecie postępującej cyfryzacji.

- Radna Agnieszka Tarnowska została wybrana do Zarządu Dolnośląskiego Związku Piłki Nożnej. Gratuluję tego 

zaszczytnego wyróżnienia.

- Uczestniczyłem w szkoleniu z pierwszej pomocy zreorganizowanym w świetlicy wiejskiej w Wojnowicach przez KGW 

Malinowe Dziewczyny oraz OSP Nadolice Wielkie.



23 luty

- Udałem się do pogorzelców z Gajkowa, aby osobiście porozmawiać o tematach ich potrzeb w związku z pożarem.

- Wizja lokalna na zalewie w Czernicy w związku z podtopieniem holownika. 

24 luty

- Udział w posiedzeniu Związku Międzygminnego Ślęza -Oława. 



25 luty

- Udział w posiedzeniu Parlamentarnego Zespołu ds. Jednostek Pomocniczych Gmin i Parlamentarnego Zespołu 

Samorządowego. Tematem rozmów była pozycja ustrojowa Jednostek Pomocniczych Gmin i  ocena ich 

funkcjonowania – podczas której, miałem przyjemność wziąć udział w dyskusji. Dziękuję Posłance na Sejm RP 

Jolancie Niezgodzkiej za zaproszenie na posiedzenia komisji.



- Zastępca Wójta Dariusz Koprowski na zaproszenie Wicemarszałka Województwa Dolnośląskiego Michała Rado 

wziął udział w Urzędzie Marszałkowski Województwa Dolnośląskiego w spotkaniu w sprawie budowy „Trasy 

Swojczyckiej” – jako alternatywy dla zakorkowanej drogi wojewódzkiej nr 455 – wlotowej tras do Wrocławia od 

strony gminy Czernica. 

- Ponadto w okresie międzysesyjnym rozliczono ostatecznie zadanie dofinansowane ze środków PROW 2014 – 2020 

pn. „Budowa ogólnodostępnej infrastruktury rekreacyjnej w Łanach w gminie Czernica - etap I”, efektem czego do 

gminy wpłynęła kwota  165 102 zł.

- Oraz złożono wnioski o dofinansowanie do:  - programu Wsparcia Rad Seniorów na Dolnym Śląsku zadanie pn

„Utworzenie Rady Seniorów w gminie Czernica”,

- W miesiącu lutym Wydział Finansów sporządził sprawozdania wg stanu na 31.12.2024 r. następuje sprawozdania:-

RB-N, RB-Z RBZN, RB-50,RB-27ZZ, RB-28s, RB-27s, RB-UZ, Rb-ST, Rb-NDS, RB-PDP. Ponadto sporządzono 

sprawozdania za miesiąc styczeń: RB 27-S oraz RB – 28S – które następnie przesłano  do Regionalnej Izby 

Obrachunkowej we Wrocławiu.



26 luty

- Przekazanie ozonatorów  dla pogorzelców z Gajkowa



DZIĘKUJĘ ZA UWAGĘ
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